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Interpelacja

zwracam sig z interpelacj4 w sprawie zwigkszenia nakrad6w Miasta

Gminy wodawek na organizacjg zimowego i letniego wypoczynku dal dzieci

wlodawskich plac6wek o6wiatowych.

Pytam w imieniu rodzic6w czy tegoroczna oferta dla 36 uczrn6w, kt6rzy zostaj4

objgci dzialaniami Gminy Miasto w1oclawek w zakresie organtzacji lehriego

wypoczynku to jest maksymaln4 mo2liwo6ci4 naszego maj4cego 100 rys.

mieszkanc6w miasta? Taka sytuacja ma miejsce w wak acje 2016r.

Pytam r6wnie2 Pana Prezydenta czy prawd.4 jest fakt ( informacja Dyrektora

wydziafu Edukacji na Komisji Edukacji w dniu 20.06.20'J.6r.0, ize powodem tak malej

iloSci dzieci na polkoloniach jest niechgi do organizacji tej formy wypoczyrtku przez

Dyrektor6w i nauczycieli wlodawskich plac6wek o6wiatowych.

Jednoczednie przypominam, 2e w kilku poprzednich latach Gmina Miasto

woclawek organizowala polkolonie w przynajmniej jednej szkole na ka2dym

osiedlu naszego miasta ( obecnie tylko potkolonie organizuje tylko Zespct! szkol Nr 3

we woclawku na ul. Nowomiejskiej i dodatkowo iest to oferta tylko dla uczni6w z

niepelnosprawnodci4 intelektualn4 ).
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